

# Pöytäkirja

Tampereen yliopiston informaatiotutkimuksen opiskelijat – ainejärjestö UDK ry:n hallituksen kokous

Aika: perjantai 2.3.2018 Klo: 14:00

Paikka: Ryhmätyöhuone, Pinni B 1076

Läsnä: Reetta Isoluoma (puheenjohtaja), Heidi Salo (sihteerä), Roope Mattila, Pauliina Baltzar, Jesse Rahkola, Satu Prykäri, Saara Ojala, Jarkko Pakalén, Verna Järvelä, Atte Auvinen, Aki Lindholm, Viivi Salo

## Esityslista

### Alkutoimet

#### 1. Kokouksen avaus

- Kokous avattiin klo 14:04

#### 2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus

- Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi

#### 3. Esityslistan hyväksyminen

- Lisättiin esityslistaan Driven varmuuskopiointi, arkistointiprojektin kehittäminen, pelitarjonnan monipuolistaminen, päätös Ekotiimin tulevaisuudesta, UDK:n FB-kirppiksen perustaminen, Asiasanan laskutusmuutos, viestintäsuunnitelma, ilmoitustaulujen sisältö ja tulevien tapahtumien budjetit. Poistetaan jäsentietokyselyn tulokset päätösasioista. Esityslista hyväksyttiin muutoksineen.

#### 4. Pöytäkirjan tarkastustavasta päättäminen/edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

- Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Atte Auvinen ja Verna Järvelä
- Hyväksytään edellinen pöytäkirja

### Ilmoitusasiat

#### 5. Ilmoitusasiat ja posti

- Saatiin postissa kunniakirja verenluovutuksesta
- Jäsenkysely on suljettu, vastauksia saatiin 129

## 6. Tapahtumien osallistujamäärät

- 8.2. Kyykkätreenit – 13
- 13.2. Pulkkamäki – 8
- 14.2. Ystäväsitsit – 56
- 16.2. Vapriikki – 5
- 22.2. Kevätkokous & ysäribileet – 27
- 27.2. Lautapeli-ilta – 8
- 1.3. Juomapeli-ilta – 22

## 7. Talousasiat

- Päätilillä 1920,78€, säästötilillä 2203,15€
- Ystäväsitsien ylijäämä laitetaan vuosijuhlabudjettiin

## 8. Jaostot, neuvostot ja yhteistyötahot SOPO

- Ensi kuun alussa tulossa Kelan tukien selitystapahtuma erityisesti kesää varten.  
Tästä ilmoitetaan lisää myöhemmin

## KOPO

- Atte Auvinen osallistui koulutustoimikunnan kokoukseen
- Osallistujia halutaan professorirekryyn
- Tehdään tiivistelmä ajankohtaisista kopo-asioista, joka lähetetään UDK-listalle
- 13.3. on kopo-cocktailit, halutaan mukaan myös muita järjestötoimijoita

## Yhteistyötahot

- Yhteistyötä Vicon KV-tuutoreiden kanssa
- Syksyllä 2018 luvassa myös yhteiset sitsit ja yhteisiä fuksitapahtumia
- Monttubileet mahdollisesti syksyllä 2018
- 27.4. Vicon Vappu-picnic
- 19.4. suunniteltu Indexin saapuminen

## Päätösasiat

## 9. Kulukorvaukset

- Ei korvattavaa

#### 10. Alumni Facebook-ryhmä

- Roope Mattila tekee ryhmän huhtikuun loppuun mennessä

#### 11. Hallitushupparit/muut paidat

- Hankitaan mahdollisesti hallituspaidat, jotka maksetaan itse. Selvitetään malleja ja hintoja

#### 12. Uusi nitoja

- Hankitaan uusi nitoja

#### 13. Lämpöritasoa aj-tilaan

- Hankitaan 2 lämpöritasoa aj-tilaan Ikeasta

#### 14. Google Driven varmuuskopioiminen

- Tehdään varmuuskopiot UDK:n ja talousvastaavan Drive-tileistä. Katri Keränen ottaa asiasta selvää

#### 15. Arkistointiprojektin kehittäminen

- Jätetään asia pöydälle, arkistointiprojektisuunnitelma esitellään seuraavassa kokouksessa

#### 16. Pelitapahtumien monipuolistaminen

- Päätetään järjestää myös ammatillisia pelitapahtumia. Jesse Rahkola ottaa selvää asioista

#### 17. Ekotiimin tulevaisuus

- Ekotiimi nykyisellään kuopataan ja sen perustuksille rakennetaan kierrätys- ja kirppisryhmä. Ryhmä perustetaan maaliskuun aikana

#### 18. FB-kirppiksen perustaminen

- Asiasta päätettiin aiemmassa kohdassa

#### 19. Asiasanan laskutusmuutos

- Vaihdetaan laskutusaika loppuvuodesta alkuvuoteen

- Vuonna 2018 Asiasana laskutetaan kevään aikana

#### 20. Viestintäsuunnitelma

- Roope Mattila ja Reetta Isoluoma tekevät kevään aikana, toivotaan että muutkin osallistuisivat. Suunnitelma esitellään toukokuun kokouksessa

#### 21. Ilmoitustaulujen sisältö

- Siistitään aj-tilan ilmoitustaulu ja käytetään sitä aktiivisemmin

#### 22. Tulevien tapahtumien budjetit

- Pääsiäisen munajahtiin 15 euroa
- Varataan 100 euroa vapputapahtumiin

### Lopputoimet

#### 23. Muut esille tulevat asiat (META)

- Reilun kaupan korkeakoulun kokous tulossa 6.3.
- Vicon seuraava kokous todennäköisesti 14.3.
- Keskustelua hallituksen vapaa-ajan tapahtumista
- Dekaaniston kokous 12.3.

#### 24. Seuraavan kokousajankohdan päättäminen

- Seuraava kokous to 5.4. klo 16

#### 25. Kokouksen päättäminen

- Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15:35

### Pöytäkirjan vakuudeksi

Reetta Isoluoma

puheenjohtaja

Heidi Salo

sihteeri

Atte Auvinen

pöytäkirjantarkastaja

Verna Järvelä

pöytäkirjantarkastaja